
Kretsstyremøte 
 

 

Protokoll  

Kretsstyremøte nr. 4/2023-2025  

Digitalt møte på Teams mandag 4. desember 2023 kl. 20.00.  

 

Deltok Thomas E. Darell kretsleder 
 Per Oskar Andersen nestleder 
 Jeanette Emdal styremedlem/leder AK 
 Ane Sofie Mikkelsen styremedlem 
 Jonas Sjøkvist Karlsbakk adm. sjef Finnmark 
 Espen Rognli 

 
skiklubbutvikler 

Forfall Roger Finjord Styremedlem/leder LK 
 Merete J. Haugsnes Styremedlem 
 Jarle Olsen Styremedlem 
 May Britt Harila Varamedlem 
 Tony Pedersen Varamedlem 
   

 
Saksliste 
S-sak   23/2023-25: Info fra kretsleder, LK, AK og administrasjon 

S-sak   24/2023-25: Økonomi-status krets og skifte av regnskapsfører 

S-sak   25/2023-25: Team ELON (Per Oskar/Thomas) 

S-sak   26/2023-25: Anleggsutvalgets arbeid 

S-sak   27/2023-25: Randoné 

S-sak   28/2023-25: Fordeling av Post 3 midler og status Skiklubbutvikler-prosjektet 

S-sak   29/2023-25: NSF sin store klubbundersøkelse. Se vedlegg (v/Jonas) 

S-sak   30/2023-25: Neste kretsstyremøte  

 

S-sak   23/2023-25: Info fra kretsleder, LK, AK og administrasjon 

Info fra kretsleder 

Økonomien til skiforbundet. Jobber med å lande et budsjett og berge likviditeten sin. Berører kretsen 

opp mot skiklubbutviklerprosjektet.  

Idrettskretstinget. Formelt dannet Finnmark idrettskrets. Ny lede Geir Brevik ville ha dialog med 

skikretsen. Idrettskretsen gjør mye av det samme som oss og jobber opp mot klubber. Mye ressurser.  

Kretsledermøte i forbindelse med prøve-VM. Budsjett og økonomi vil være sentralt.  

Prøver å stable seg opp igjen.  

Info fra AK:  

AK hadde møte om Barents Games. TD-utdanning med Birgit og Jonas. Rekrutteringstiltak i Alta. 1/3 

av utøverne er klubbløse. Lisensproblematikk er avklart. Alpinfestival i Alta, inspirert av Bama 

alpinfestival i Ål.  
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Info fra krets:  

Levitur til helga. 125 påmeldte. Sende ut Reminder på det. Innrulling av iSonen går litt tregt. Det å få 

klubbene til å ta ansvar for å opprette og markedsføre bedre eget arrangement tar litt tid, men det 

glir sakte men sikkert fremover.  

Har hatt medarbeiderundersøkelse blant de ansatte i Norges skiforbund der de ansatte i all hovedsak 

var veldig godt fornøyd med arbeidsplassen og folk trives i forbundet.  

Det har vært diskutert hvordan dialogen mellom administrasjon og kretsleder og kretsstyre fungerer i 

kretsene. Det som skulle vært dradd opp litt bedre er ansvarsforhold og kanskje en 

forventningsavklaring om roller. Det er svært ulik praksis fra krets til krets hvilke oppgaver adm sjef 

gjør i kretsarbeidet.  Adm.sjef avventer dette med den prosessen som gjøres sentralt rundt 

avklaringer for dette, men det kan være i vi kjører en prosess for Finnmark på dette på et styremøte i 

2024.  

Telenorkarusell.  

Telenor en viktig sponsor og et viktig satsingsområde for skiforbundet. Kan være at dere ikke ønsker 

premiene, men det er viktig for skiforbundet og for de virkemidlene vi har i forbundet til å ha fokus 

på rekruttering at vi er mange klubber med på karusell i Finnmark  

 

S-sak   24/2023-25: Økonomi-status krets og skifte av regnskapsfører 

Finnmark skikrets har inngått avtale med Accountor Regnskap for regnskapsføring. Økonomien i 

kretsen er OK, men store utlegg i forbindelse med Norgescup-renn krever en god likviditet. Målet er 

å få opp egenkapitalen i skikretsen slik at vi har mer buffer. Adm. sjef la frem til orientering et 

oppdatert budsjett for 2024 

Oppdatert Budsjett,  

S-sak   25/2023-25: Team ELON (Per Oskar/Thomas) 

Fem Elon-team i Norge. Startet opp i 2012. Har gått i balanse frem til 2022. Underskudd som følge av 

høyere kostnader, dyrere flypriser. Kretsene har bidratt med 10.000 per krets, så det bidraget er 

marginalt. Finn Hågen Krogh er eneste fra Finnmark. 

Trener ansatt i 80 prosent stilling. Smøresjef med et lite honorar. Startet med et underskudd på 

300.000. Tilskuddet fra Elon kuttet. SNN har gått inn med 600.000. Inntektsført i år og får nytt 

tilskudd i 2024.  

Har tatt kraftig ned på budsjettet i år. Blant annet droppet Mallorca. Det er kostbart å dra på tur. 

Finansiering ut mars er på plass. Sportslig suksess i team Elon denne vinteren.  

Vil spare litt på at mange reiser med landslaget.  

Jobber for å få kontroll på likviditeten. Det er det eneste fokuset. 

S-sak   26/2023-25: Anleggsutvalgets arbeid 

Har en oppgave med å være pådriver for anleggsutvikling. Thomas/Jarle/ Karin er satt i 

anleggsutvalget sammen med Jarle.  Jarle bør oppfordres til å kalle inn. Tas opp på neste 

kretsstyremøte 
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S-sak   27/2023-25: Randoné 

Thomas viste presentasjon fra Randoné. Espen ønsker å se på muligheter for å sparke liv i randonee-

miljøet i Finnmark.- 

Skiklubbutvikler Espen mener randonee er en liten sport hvor de som satser fort kan hevde seg i 

konkurranser. Forbundet prøver å bygge opp miljøet i Tromsø. Får fem par konk ski og sko til Tromsø. 

Skal ikke bruke mye energi på å dra i gang noe som det ikke er grunnlag for. Utforske mulighetene 

som er for oppstart og sett om det er muligheter.  

 

S-sak   28/2023-25: Fordeling av Post 3 midler og status Skiklubbutvikler-prosjektet 

Finansieringen er fordelt mellom forbundet og skikretsene. Finnmark skikrets ønsker å videreføre at 

Post3 midlene til skiklubbutviklerprosjektet. Bør være en modell som ivaretar de ulike kretsenes 

størrelse.  

 

S-sak   29/2023-25: NSF sin store klubbundersøkelse. Se vedlegg (v/Jonas) 

Jonas og Thomas gikk gjennom klubbundersøkelsen.  

 

S-sak   30/2023-25: Neste kretsstyremøte  

Vårmøtet Finnmark skikrets, fredag og lørdag 3. og 4. mai, Scandic Karasjok.  

Mandag 5. februar 

 

 

 

 

 

 

 


